
Zápis z jednání školské rady konaného dne 22. dubna 2021 

 

Účast: 

Mgr. Josef Drmota (zástupce pedagogického sboru, předseda ŠR) – drmota@gymnsostelc.cz 

Mgr. Roman Fabeš (zástupce zřizovatele) – fabes.r@kr-vysocina.cz 

Helena Klímová (zástupce rodičů) - h.klimova@email.cz 

Ing. Bohumír Krejčí (zástupce pedagogického sboru) – krejci@gymnsostelc.cz 

Ing. Markéta Svobodová (zástupce rodičů) – marketa@danovesluzby.com 

RNDr. Miloš Vystrčil (zástupce zřizovatele) - milos@vystrcil.cz 

 

Další účastníci: Mgr. Bc. Lenka Procházková (ředitelka školy) – prochazkova@gymnsostelc.cz 

 

Omluveni: - 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Seznámení s prací školy 

3. Podpory vydání sborníku 

4. Diskuse 

5. Závěr 

 

ad 1) 

Mgr. Drmota: 

- přivítání přítomných, seznámení s programem 

- představení pí. ředitelky 

- zápis vyhotoví Mgr. Drmota, ověří Ing. Krejčí – odsouhlaseno jednomyslně 

 

ad 2) 

Mgr. Procházková: 

- seznámení s(e): 

personálním obsazením a změnami 

základními směry fungování školy 



změnami v řízení školy 

průběhem distanční výuky 

děním ve škole – aktivity studentů, příspěvky do regionálního tisku, besedy, soutěže, Instagram, 

olympiády a další 

provozními úpravami ve škole 

dalším vzdělávání pedagogů 

zapojením pedagogů do projektů 

prací studentského parlamentu 

výhledem úprav RVP a ŠVP 

plánem úprav interiéru – odpočinkové zóny pro žáky, oprava luxferové stěny 

finanční rozvahou hospodaření 

- přijímací řízení pro školní rok 2021/2022: 

vzhledem k počtu přihlášek „první v pořadí“ lze předpokládat 100% naplnění kapacity obou oborů 

gymnaziálního studia a téměř 50% naplnění kapacity oboru SOŠ 

proběhla online konzultace k přijímacímu řízení z M a ČJ 

jednotné testy budou konat všichni zájemci o studium 

 

ad 3) 

Plánované vydání sborníku studentské literární soutěže „O cenu Otokara Březiny“ 

- Mgr. Fabeš: 

na vydání sborníku je žádána dotace od vydavatele (p. Bína), kalkulace 20.000, - 

materiál hodnocen velmi pozitivně 

za Město Telč přislíbena podpora 10.000, - 

- Mgr. Procházková: 

jedná se o iniciativu Mgr. Jirousové, která projet zastřešuje 

škola se hodlá finančně podílet, bude záležet na celkové kalkulaci, která bude vzhledem k navýšení 

počtu stran navýšená 

- školská rada jednomyslně podporuje iniciativu na vydání publikace a doporučuje ji využít jako 

vhodný materiál k propagaci školy 

 

ad 4) 

- Ing. Svobodová – poznámky k organizaci seminářů 4. ročníků: 

navrhuje zvážit možnost volby dalšího cizího jazyka, případně IVT 

problém s kombinací Che-Bi-Fy 



je možné uznat absolvování standardizovaných zkoušek z cizího jazyka jako náhradu maturitní 

zkoušky? 

- Mgr. Procházková: 

náhrada maturitní zkoušky – MŠMT zveřejňuje do konce III. seznam zkoušek a škola do konce IX. 

potvrdí uznání daného typu zkoušky – je v řešení, závisí na konkrétní situaci. Upozorňuje ovšem, že 

složení zkoušky nenahrazuje didaktický test, pouze ústní část. 

rozvržení předmětů pro semináře bude navázáno na avizovanou úpravu RVP. Je nutné posuzovat z 

hlediska praktické realizovatelnosti v rámci daného ročníku. 

- Ing. Krejčí 

stanovení konkrétní kombinace seminářů je každý školní rok motivováno maximální snahou o 

vyhovění potřebám studentů 

 

ad 5) 

Mgr. Drmota: 

- poděkování za účast 

- plán příští schůzky – červen 2021 v případě možnosti půjde o prezenční setkání 

 

Zapsal: Mgr. Drmota 

Ověřil: Ing. Krejčí 


